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 ۹۸ درصد تاکسی های کرمانشاه
 از سوخت پاک استفاده می کنند

کرمانشاه - الهه فرهادی: رییس سازمان مدیریت حمل ونقل مسافر کرمانشاه 
گفت: خودرو های فرسوده باقی مانده، با آغاز طرح نوسازی این خودرو ها به 

سوخت پاک متصل می شود.
محمدمهدی احمدی با بیان اینکه طرح دوگانه سوز شدن خودرو های عمومی از سال ۸۵ شروع 
شده و کماکان ادامه دارد افزود: برای تشویق رانندگان به استفاده از سوخت پاک و جلوگیری از 
اتلاف وقت ان ها با هماهنگی های انجام شده یک دستگاه از دیسپنسر های جایگاه های سوخت 
سی ان جی در اختیار رانندگان تاکسی قرار داده شده تا این تاکسی ها در کوتاهترین زمان ممکن 
در مدار خدمات رسانی قرار بگیرند.رییس سازمان مدیریت حمل ونقل مسافر کرمانشاه به گاز 
سوز شدن خودرو های فعال در تاکسی اینترنتی اشاره کرد و بیان داشت: این خودرو ها از طریق 
شرکت تاکسی اینترنتی اسنپ با در نظر گرفتن پیمایش و کارکرد دوگانه سوز خواهند شد.احمدی 
با بیان اینکه سن فرسودگی برای خودرو های عمومی تاکسی ۱۰ سال از سال ساخت تعریف 
شده است گفت: در حال حاضر عمر ناوگان تاکسیرانی شهر کرمانشاه حدود ۱۱ سال است.وی 
ادامه داد: ناوگان سازمان مدیریت حمل ونقل مسافر کرمانشاه دارای ۱۰ هزار دستگاه تاکسی، 
اتوبوس و آژانس های تاکسی تلفنی تحت پوشش می باشد که روزانه میانگین ۸۰۰ هزار نفر سفر 
با ناوگان حمل و نقل عمومی درون شهری انجام می شود.احمدی به نوسازی ناوگان اتوبوسرانی 
کرمانشاه نیز اشاره کرد و افزود: در حال حاضر مقدمات حدود خرید ۱۰۰ دستگاه اتوبوس و میدل 
باس در حال انجام است که در آینده نزدیک به ناوگان اتوبوسرانی کرمانشاه جهت ارائه خدمات 

به همشهریان خصوصا مناطق کم برخوردار اضافه خواهد شد.

فعالان و رابطین روابط عمومی شرکت گاز مازندران 
تجلیل شدند

همزمــان با روز ارتباطات و روابط عمومی، تجلیل از فعالان و رابطین روابط 
عمومی شرکت گاز مازندران برگزار شد.

در این مراســم که جمعی از رابطین و فعالان روابط عمومی  استان و ادارات گازرسانی حضور 
داشتند، سرپرست شرکت گاز مازندران رشد و بالندگی نهاد روابط عمومی را مرهون تلاش های 
جمعی و فعالیت فعالان این حوزه دانست و گفت: رسالت فعالان عرصه روابط عمومی، برنامه ریزی 
و واکنشی منطقی برای هدف گذاری کارهای گسترده روابط عمومی در حوزه های مختلف را 
رقم می زند.دکتر مایلی رستمی بخشی از موفقیت هر سازمان در عرصه خدمت به مردم را منوط 
به برقراری ارتباط دقیق بین روابط عمومی ها و مردم دانست و افزود: روابط عمومی ها در ارتباط 
برون سازمانی باید صداقت و دقت در اطلاع رسانی را مدنظر قرار دهند.سرپرست روابط عمومی 
گاز مازندران در این آیین با تاکید بر ضرورت ارتقای جایگاه روابط عمومی در سازمان ها گفت: نگاه 
سنتی به روابط عمومی باید از اذهان پاک شده و نگرش علمی جایگزین شود.سید حمزه عمادی 
همچنین پاسخگویی به مطالبات جامعه، انعکاس مشکلات سازمان به مردم و دریافت دیدگاه 

مردمی را از جمله راه های برقراری ارتباط دوسویه منطقی ذکر کرد.

سرپرست اداره نگهداری ابنیه فنی راه ها خبر داد:
 تسطیع و ساماندهی بستر پل های بزرگ 

در محورهای مواصلاتی مازندران
 ساری رییسی - سرپرست اداره نگهداری ابنیه فنی راه ها اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان مازندران اظهار داشت: به منظور افزایش ارتقا 
ایمنی و همچنین در راستای نگهداری و حفظ ابنیه های فنی جاده ای مازندران 

عملیات اجرایی دریواسیون پل های این استان در حال انجام است.  
مهندس کامل نصراللهی خاطر نشان ساخت: پلها از ابنیه مهم راهها می باشند که در صورت 
عدم رسیدگی مستمر خسارات سنگینی به آنها وارد خواهد شد، وی ادامه داد یکی از مهمترین 
دلایل فرو ریزش این پلها آب شستگی پایه ها ناشی از عواملی نظیر برداشت مصالح در پایین 

دست،تجمع رسوبات در بالادست ،انسداد دهانه و عدم عبور آب از کلیه دهانه ها می باشد. 
وی گفت:  انسداد دهانه پلها موجب تنگ شدگی موضعی و کاهش آب گذری مقطع می گردد 
که با توجه به ثابت بودن دبی آب ورودی به افزایش سرعت آب در محل پلها منتج می شود، از 
این رو به منظور جلوگیری از آبشستگی و تخریب پایه ها ناشی از سیلاب و عبور جریان آب از 
بخشی از دهانه پل ، پرسنل راهداری در عملیاتهای دوره ای نسبت به تنظیم بستر رودخانه در 

بالادست و پایین دست پل ها قبل از شروع بارشهای فصلی می پردازند.

در پایان دومین ماه از سال تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین صورت گرفت؛
ارتقای رکورد ماهیانه تولید در واحد احیاء مستقیم 

شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال و بختیاری
اصفهان_محسن راعی: در پایان دومین ماه از سال تولید، دانش بنیان، اشتغال 
آفرین، تلاشگران واحد احیاء مستقیم شرکت فولاد سفیددشت چهارمحال و 
بختیاری با تولید ۸۴۲۵۵ تن آهن اسفنجی علاوه بر ارتقای ۱۰۰۵ تنی رکورد 
ماهیانه نســبت به فروردین ماه همین سال، موفق به تحقق ۱۱۵ درصدی 

برنامه دو ماهه تولید شدند.
در پایان دومین ماه از سال تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین، تلاشگران واحد احیاء مستقیم 
شــرکت فولاد سفیددشــت چهارمحال و بختیاری با تولید ۸۴۲۵۵ تن آهن اسفنجی علاوه 
بر ارتقای ۱۰۰۵ تنی رکورد ماهیانه نســبت به فروردین ماه همین ســال، موفق به تحقق 
۱۱۵ درصدی برنامه دو ماهه تولید شدند.مدیر عملیات شرکت فولاد سفیددشت ضمن تقدیر 
از حمایتهای مدیریت عالی شرکت، دستیابی به این موفقیتها را مرهون تلاش کلیه کارکنان و 
پیمانکاران دانست و افزود: علیرغم تمامی موانع و محدودیت ها در مسیر تولید، مجموعه فولاد 
سفیددشت همانند دو سال گذشته مصمم به حفظ روند تولید پایدار و ایمن خود می باشد.ایمان 
سلیمانی با اشاره به در پیش بودن برنامه راه اندازی واحد اکسیژن به عنوان یکی از پیش نیازهای 
مهم پروژه فولادسازی و ریخته گری، برای تسریع در به سرانجام رساندن این طرح به عنوان 
نخستین واحد ذوب و ریخته گری در بین ۷ طرح فولاد ملی تا پایان امسال ابراز امیدواری کرد.

رییس کل دادگستری گیلان در بازدید از پل تاریخی رودبار گفت: 
صیانت از ثروت و سرمایه های ملی وظیفه همگانی است

گیلان احمدرضا مبرا:رئیس کل دادگستری استان گیلان به همراه تعدادی از 
مسئولان قضایی و مدیران استانی از پل تاریخی رودبار بازدید نمود.

به گزارش روابط عمومی دادگستری گیلان، حجت الاسلام و المسلمین حمزه خلیلی رئیس 
کل دادگستری استان گیلان به همراه تعدادی از مسئولان قضایی و مدیران استانی از پل تاریخی 
رودبار بازدید نمود.حجت الاسلام و المسلمین حمزه خلیلی رئیس کل دادگستری استان گیلان 
با اشاره به اینکه پل و همچنین  پارک جنگلی میرزا کوچک خان مربوط به دوران قاجاریه و 
میراث میهنی این منطقه است اظهار داشت: همه ما اعم از مردم و مسئولان مکلف هستیم برای 
صیانت از این ثروت و سرمایه ملی تلاش کنیم و آن را برای آیندگان محفوظ بداریم.احمد آقایی 
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری استان نیز که در این بازدید حضور داشت با 
تاکید بر نقش دستگاه قضایی در صیانت از انفال و بیت المال تصریح کرد: حسب دستور رئیس 
کل دادگستری استان باید این جنگل در قالب شرکت تعاونی به روستاییان این بخش واگذار 
شود تا بومیان و مردم منطقه علاوه بر حفظ و نگهداری جنگل، از عواید و درآمد گردشگری این 

جنگل نیز بهره مند شوند. 

بازدید معاون وزیر راه وشهرسازی از پروژه های 
راهسازی شرق مازندران

ساری، رییسی - معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت ساخت و 
توسعه زیربناهای حمل ونقل در سفر یکروزه خود به مازندران از پروژه های 
راهسازی شرق استان بازدید و در جریان پیشرفت فعالیتهای راهسازی قرار 

گرفت.
خادمی در این بازدید که به اتفاق مدیرکل راه و شهرســازی و نماینده مردم شرق استان در 
مجلس شورای اسلامی همراه بود، ضمن قدردانی از اقدامات صورت گرفته در بخش ارتقاء و 
تعریض در سطح محورهای مازندران عنوان نمود: خوشبختانه با توجه به حجم بالای ترافیک و 
تردد در راههای این استان اقدامات در خور توجه ای در زمینه تعریض و چهار خطه شدن تمامی 
محورهای اصلی و شریانی استان در دست اجراست.معاون وزیر راه و شهرسازی با اعلام  اینکه 
پروژه های شرق استان به ویژه محدوده گلوگاه-دامغان به جهت قرارگیری در کریدور شمال به 
جنوب، جزو پروژه های اولویت دار می باشد تصریح نمود: این پروژه که با تلاش، پیگیری و بازدید 
های مستمر اینجانب و همکاران بنده قصد آن داریم تا با رفع موانع وسرعت بخشیدن به انجام 

کار انشاء اله در کوتاهترین زمان ممکن این محور زیر بار ترافیک قرار گیرد .
خادمی اظهار امیدواری کرد: انشااله با پیگیری های نمایندگان محترم مر کز استان اعتبارات 
قابل توجهی به این پروژه تخصیص داده شود تا از این طریق بتوان شاهد ترددی سهل و ایمن 

در سطح این محور ارتباطی باشیم .
معاون وزیر راه و شهرسازی به نقش پروژه های راهسازی شرق استان در جهت جذب گردشگر 
و مسافر اشاره و تصریح نمود: با توجه به اینکه این منطقه جزو مناطق بکر و طبیعت چشم نواز 
مازندران بوده و از طرفی راه ارتباطی این استان را به استان سمنان برقرار می کند، می تواند عامل 

مهمی برای جذب گردشگر و مسافرانی باشد که این منطقه سفر می کنند.

اخبار کوتاه 

شاهرود-عباسعلی حسین پور: دانشیار دانشکده فیزیک دانشگاه 
صنعتی شاهرود از تولید ۱۰ محصول در زمینه فناوری پلاسما 

توسط شرکت دانش بنیان دانشگاه صنعتی شاهرود خبر داد.
دکتر سیدایمان حسینی اظهار کرد: شرکت دانش بنیان دانش پویان ساتیا تحت 
پوشش دانشگاه صنعتی شاهرود از ســال ۱393 و به واسطه تجریه ۱۵ ساله 
موسسین آن در زمینه فناوری پلاسما و فیزیک پلاسما در شاهرود آغاز به کار 

کرده است. 
مدیر عامل شرکت دانش بنیان دانش پویان ساتیا، تولید ۱۰ محصول فناورانه 
در حوزه فناوری پلاسما را دستاورد فعالیت های این واحد دانش بنیان ارزیابی و 
اضافه کرد: مطالعات و سابقه طولانی مدت تحقیقاتی و پژوهشی متخصصین این 
شرکت در زمینه فناوری پلاسما از مهمترین دلایل تولید این محصولات فناورانه 

در شاهرود بوده است.
وی با اشــاره به مهمترین تولیدات این واحد گفت:  طراحی و ســاخت انواع 
منبع تغذیه الکتریکی جهت تولید پلاسما، ژنراتور ازن، پلاسما کلینر، پلاسمای 
گلایدنگ آرک، مشعل پلاسما، جت پلاسما، پلاسمای تخلیه سد دی الکتریک، 
پلاسما شاور، سیستم لایه نشانی PECVD و زباله سوز پلاسما و.. از جمله 

محصولات این شرکت دانش بنیان است.
دکتر حسینی افزود: محصولات تولید شده در این شرکت در زمینه های پزشکی، 
زیست فناوری، صنایع غذایی، کشاورزی، نساجی، لایه نشانی های نانومتری، 
پردازش ســطوح جهت ضد عفونی، آبدوستی و آبگریزی، افزایش چسبندگی 

پلیمرها در کاربری میکروفلویدیک و ... کاربرد دارند.
دانشیار دانشکده فیزیک دانشگاه صنعتی شاهرود با اشاره به حمایت های این 
دانشگاه از واحدهای دانش بنیان تصریح کرد: مراکز رشد ابزارهای مطمئنی برای 
تبدیل نوآوری ها و دستاوردهای تحقیقاتی به محصول و نیز ترغیب کارآفرینی و 
توسعه تکنولوژیک بویژه در حوزه فناوری های پیشرفته هستند. وی با اشاره به 
اهمیت واحدهای دانش بنیان گفت: در همه کشورهای توسعه یافته دنیا، شرکت ها 
و کسب و کارهای کوچک به علت انعطاف پذیری بالا، مدیریت کارآمد و خطر 

پذیری کمتر، اجزاء مهم رونق اقتصادی و ایجاد اشتغال هستند.
مدیر عامل شرکت دانش بنیان دانش پویان ساتیا با اشاره به شعار امسال افزود: 
ســال ۱۴۰۱ با رویکرد اقتصاد دانش بنیان، بستر مناسبی را برای شرکت های 
دانش بنیان فراهم کرده است و اقتصاد دانش بنیان نیز می تواند کلید پیشرفت و 

شکوفایی اقتصاد ایران در قرن جدید باشد.

نایب رئیس کمیســیون کشــاورزی مجلس شورای اسلامی 
گفت:باید مواظبت کنیم که دولت بر بازار نظارت دقیق داشــته 

باشد تا اینکه قیمت اجناس دیگر بی دلیل افزایش پیدا نکند
به گزارش »امروز« نایب رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی 
در مورد سیاست های ارزی که دولت پیشین در سال 9۷ بوجود آورده بود؛ گفت: 
در ســال 9۷ پس از تلاطمات ارزی که بوجود آمد، دولت قبل با هدف حمایت 
همزمان از تولید کننده و مصرف کننده سیاست هایی را در پیش گرفت که تولید 
کننده بتواند مواد اولیه را ارزان تهیه کند و مصرف کننده هم با قیمت مناسبی 

محصولات را دریافت کند.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد افزود: بعد از گذشت یکی دو سال از این 
موضوع اکثر کارشناسان اقتصادی به این نتیجه رسیدند که تولید کننده از نحوه 
توزیع این ارز ناراضی است و مصرف کننده هم که باید با قیمتی مناسب کالا را 
تحویل می گرفت، ناراضی می باشد. بنابراین این راه اشتباه باید اصلاح می شد و 
اصلاح هم نیاز به ملزوماتی دارد. کار کارشناسی و اطلاع رسانی بموقع از ملزومات 

طرح هدفمند سازی یارانه هاست.
عباسی اظهار کرد: مطمئنا با اصلاحی که صورت می پذیرد، هر دو قشر تولید 

کننده و مصرف کننده نفع خواهند برد.
وی با بیان اینکه ارز ۴۲۰۰ هزار تومانی برای دهک های بالا در مقایســه با 
دهک های پایین انتفاع چند برابری حاصل کرد؛ بیان داشت: در حوزه کشاورزی 
اکثر مجموعه های تولیدی از نحوه توزیع ارز ۴۲۰۰ تومانی ناراضی بودند و تقریبا 

هیچ بهره ای برای آنها حاصل نمی شد، در عوض محصول خود را طبق قیمت 
گذاری دولتی باید می فروختند و ضرر در ضرر بهره آنها بود.

عباسی نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد طرح جدید دولت را در واقع تغییر 
شیوه پرداخت ارز ۴۲۰۰ تومانی دانست و افزود: ما سال گذشته فقط برای نهاده 
های دامی، روغن، دارو و گندم ۸ میلیارد دلار بودجه لحاظ کردیم، بعد از اینکه 
دولت قبل تا آخر تیرماه تمام ۸ میلیارد دلار را هزینه کرد، مبلغ ۴.۶ میلیارد دلار 
هم برای مجلس تقاضا آورد و برداشت کرد یعنی ۱۲.۶ میلیارد دلار سال گذشته 
برای نهاده های دامی، روغن، دارو و گندم اختصاص داده شد اگر مابه التفاوت را 
محاسبه کنیم، تقریبا مبلغ ۲۵۰ هزار میلیارد تومان می شود که این مبلغ موجود 
بوده و هست و دولت قبل هم پرداخت می کرده است ولی علاوه بر عدم وجود 
عدالت در توزیع بین تمام اقشار جامعه با حیف و میل بسیاری هم در طول زنجیره 
مواجه بوده است و فقط این دولت همین مبلغ را به انتهای زنجیره پرداخت خواهد 
کرد تا علاوه بر عادلانه توزیع کردن آن از حیف و میل موجود در طول زنجیره 

هم جلوگیری نماید.
عباسی نظارت بر بازار را تکمیل کننده طرح هدفمند سازی یارانه ها دانست و 
خاطرنشان کرد: باید مواظبت کنیم که دولت بر بازار نظارت دقیق داشته باشد تا 
اینکه قیمت اجناس دیگر بی دلیل افزایش پیدا نکند همچنین لازم است سازمان 
حمایت از تولید کننده و مصرف کننده ورود پیدا کند و کالاهایی که مشمول ارز 
بوده و ارز آن حذف شــده قیمت را بگونه ای تعریف کنند که به تولید کننده و 

مصرف کننده اجحاف نشود.

اصفهان -بهمن راعی: مهندس مرسل صالحی مدیر دفتر مدیریت 
مصرف برق اصفهان در برنامه انتقادی، اجتماعی گفتگو هفته عنوان 
کرد:به طور معمول هر ساله ۳ درصد رشد مصرف برق داریم که با 

ورود رمز ارزهای غیر مجاز این میزان افزایش پیدا می کند.
وی در ادامه گفت: الگوی مصرف در ایام پیک از خرداد تا شهریور ماه به علت 
وجود سیستم های سرمایش 3۰۰ کیلووات ساعت لحاظ شده و در ایام غیر پیک 
که شامل دیگر ماه های سال می باشد ۲۰۰ کیلووات ساعت الگوی مصرف تعیین 
شــده است .مرسل صالحی افزود: ۷۰ درصد مشترکین مطابق با الگو هستند و 
3۰ درصد باقی مانده غیر الگو می باشند. . خانه های که در آن چند خانوار زندگی 
می کنند با تماس با ۱۵۲۱ می توانند برای کاهش هزینه های برق مصرفی خود 
تقاضای  کد خانوار نموده که پس از بازدید میدانی کد خانوار اعمال می گردد. مدیر 
دفتر مدیریت مصرف توزیع برق اصفهان اضافه کرد: مشترکینی که متراژ منازل 
آنها زیادتر از میزان معمول اســت و بیشتر از الگوی مصرف نیاز به مصرف برق 
دارند، میزان افزایش مصرف مورد نیاز خود را با نصب سلولهای فتوولتاییک می 
توانند جبران کنند پیامک هزینه قبوض بر روی تلفن های همراه مشترکین ارسال 
می شــود و در پیامک لینکی هست که میزان برق مصرفی را به صورت کامل 

و تفکیک شــده به اطلاع می رساند. در پیامک قبض که برای مشترک ارسال 
می شــود میزان برق مصرفی دوره مربوطه قید شده و مطابق الگو یا پر مصرف 
بودن مشترک مشخص شده است که ضمن هشدار به پر مصرف ها ، درخواست 
شده است در دوره بعد با مدیریت مصرف برق در گروه خوش مصرف قرار گیرند. 
صالحی بیان داشت:نرم افزار کاربردی » برق من« نیز به صورت آن لاین تمام 
اطلاعاتی که در قبوض صادر می شد و حتی میزان مصرف نسبت به مدت مشابه؛ 
مقایسه با الگوی مصرف،مقایسه با مصرف همسایگان، شخص قرائت کننده کنتور 
و دیگر شــاخص ها را ارائه می کند .وی عنــوان کرد: یکی دیگر از طرح های 
تشویقی جدید در سال۱۴۰۱ برای مشترکینی است که اگر در تابستان امسال نسبت 
به مشابه سال گذشته میزان مصرف خود را کاهش دهند به میزان کاهش مصرف، 
هر کیلو وات ساعت کاهشی با هزینه تامین برق پاداش دریافت می کنند.مشترکین 
باید به زمان های مصرف برق، که شامل کم باری؛ میان باری و پر باری است دقت 
کنند و در ساعات اوج بار از لوازم پر مصرف استفاده نکنند تا هزینه برق پرداختی 
کاهش یابد.در سال ۱۴۰۱ برای داشتن برقی پایدار در کشور به ۶۵ هزار مگاوات 
احتیاج اســت که ۵۷ هزار و ۵۰۰ مگاوات از طریق نیروگاه حرارتی و…. تامین 

می شود و ۸ هزار و ۵۰۰ مگاوات آن باید از طریق مدیریت مصرف تامین گردد.

نائب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس با اشاره به اینکه 
اتاق بازرگانی ویترین نظام جمهوری اسلامی در خارج از کشور 
اســت، گفت: این پارلمان بخش خصوصی می تواند مبادلات 

ایران با دنیا را برقرار کرده و صادرات را گسترش دهد.
ســید جواد حســینی کیا در جریان دیدار با رئیس اتاق و بازدید از نمایشــگاه 
توانمندی های تولیدی و صنعتی مستقر در این مجموعه بیان کرد: استان البرز با 
بیش از 3 هزار و ۵۰۰ واحد صنعتی بعد از پایتخت، استانی مهم در زمینه تولید است.
وی با اشاره به وجود توانمندی های بالای تولیدی در البرز که بخش مهمی از این 
فعالیت ها به سال های قبل از جدایی این استان از پایتخت باز می گردد، گفت: 
امروز با تلاش های انجام شده در البرز بخشی از نیاز کشور که در گذشته متکی به 
واردات بود از طریق تولیدات این استان فراهم می شود.نائب رئیس کمیسیون صنایع 
و معادن مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اهمیت اینکه در بخش صنعت البرز بر 
تولید مبتنی بر دانش داخلی بیشتر از مونتاژ نمونه های خارجی تمرکز شده است، 
گفت: این توانمندی در بخش های مختلف از جمله ساخت قطعات خودرو، صنایع 
غذایی و دارویی و دیگر حوزه های تولیدی به خوبی نمود پیدا کرده و تاثیر مثبتی 
در توسعه صادرات کشورمان داشته است.حسینی کیا در ادامه پتانسیل های موجود 
در بخش صنعت البرز را گام بلندی در راســتای رونق تولید و به تبع آن ارز آوری 
حاصل از صادرات برشمرد  و گفت: با توجه به وجود چنین ظرفیت هایی در البرز 
باید نگاه ها به این استان تغییر کند و لازمه آن ایجاد چندین منطقه اقتصادی دیگر 
همانند مجموعه پیام است  تا در قالب آن صاحبان صنایع این استان از معافیت های 

مالیاتی بهره منده شده و در کنار آن بر تولید صادرات محور متمرکز شوند.نائب رئیس 
کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی در خصوص نگاه این پارلمان به 
حوزه تولید افزود: یکی از مهم ترین دیدگاه های مجلس حمایت از تولید و هدایت 
منابع بانکی به این حوزه است.وی با اشاره به اینکه بر حسب قوانین بالادستی حدود 
۴۰درصد از منابع بانکی باید به سمت تولید هدایت شود، افزود: یکی از تلاش های 
مهم کمیسیون صنایع و معادن مجلس پیگیری و تحقق این مهم است.حسینی کیا 
در ادامه عنوان کرد: از دیگر برنامه های مهم کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
تمرکز بر تدوین قانونی است که بر اساس آن دیگر هیچ واحد تولیدی یا صنعتی نباید 
به دلیل بدهی بانکی تعطیل شود، اکنون در مرحله نهایی کردن آن در کمیسیون 
هستیم، سپس در صحن علنی مجلس طرح خواهد شد، یک مسئله مهم دیگر 
بازگرداندن واحدهای راکد و نیمه تعطیل صنعتی به چرخه تولید است.وی در بخش 
دیگری در خصوص چگونگی حمایت مجلس از تصمیماتی مانند ایجاد مناطق ویژه 
اقتصادی از جمله دارویی در استان البرز افزود: بسیاری از تولیدات دارویی کشورمان 
دانش بنیان هستند، در این زمینه با توجه به قانون موجود در حمایت از تولیدات دانش 
بنیان هر آنچه در حوزه توســعه ای و آرندی صورت می گیرد، هزینه نبوده و جزو 
مالیات تلقی می شود و در کل قانونی مترقی است. نائب رئیس کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس شورای اسلامی در مورد دیدگاه این پارلمان به اتاق بازرگانی گفت: 
اتاق بازرگانی پارلمان حوزه صنعت و حلقه ارتباطی آن با حاکمیت و از سویی دیگر 
ویترین نظام جمهوری اسلامی در خارج از کشور است و می تواند مبادلات ایران با 

دیگر نقاط دنیا را برقرار کرده و صادرات را گسترش دهد.

در شرکت دانش بنیان دانشگاه صنعتی شاهرود محقق شد: مدیر دفتر مدیریت مصرف توزیع برق اصفهان :

تولید 10 محصول در زمینه فناوری پلاسما 

 نظارت بر بازار تکمیل کننده 
طرح هدفمند سازی یارانه هاست

هر ساله رشد مصرف با میزان استاندارد آن فاصله زیادی دارد

 اتاق بازرگانی ویترین نظام جمهوری اسلامی 
در خارج از کشور است

آذربایجان شرقی - مسلمی: شهردار تبریز گفت: 
با رونمایی سامانه شفافیت و آغاز به کار رسمی آن، 
اطلاعات شهرداری در حوزه های مختلف به صورت 

آنلاین قابل مشاهده شد.
یعقوب هوشیار، در جلسه علنی شورای اسلامی تبریز و رونمایی 
از این سامانه، افزود: سامانه شفافیت مصوبه سال ۱۴۰۰ در شورا 
بود که بخشی از آن به صورت پرتال فعال بود و داده ها به صورت 

دستی وارد می شد. وی اظهار داشت: در زمان کنونی اطلاعات 
و داده ها توســط نیروهای شهرداری به صورت خودکار در این 
سامانه بارگذاری شده و این سامانه در آینده نیز قابل ارتقاء است.
شهردار تبریز گفت: اطلاعات شهرداری در حوزه های بودجه، 
سالنامه های آماری، لیست قراردادها و پیمانکاران و نمودارهای 
درآمدی به صورت آنلاین قابل مشــاهده است و برخی موارد 
دیگر با نظر شورای اسلامی شهر بارگذاری خواهد شد.هوشیار، 

ادامه داد: در زمان حاضر هیچ محدودیتی در دسترسی به سامانه 
شــفافیت وجود ندارد و ممکن است در ادامه با مصوبه شورای 
اسلامی تغییراتی در این سامانه برای توسعه بیشتر انجام شود. 
محمدرضا کاظمی، مدیرعامل ســازمان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات شــهرداری نیز در این مراسم گفت: سامانه شفافیت 
 امروز به صورت رسمی رونمایی و آغاز به کار کرد و به آدرس

 shaffaf.tabriz.ir در دســترس عموم شهروندان است. 

رییس شــورای اسلامی تبریز نیز در این جلسه با بیان اینکه 
در بافت تاریخی شهر اماکن مخروبه وجود دارد که قابل قبول 
نیست، افزود: اگر متولی بافت تاریخی میراث فرهنگی است باید 
اقداماتی انجام دهد یا اینکه اجازه دهد شهرداری با همکاری 

میراث فرهنگی به موضوع ورود پیدا کند.
حجت الاسلام رسول برگی، با اشاره به اینکه باید جلسه ای 
مشترک بین مدیران شهرداری، میراث فرهنگی و استانداری 

برای حل مشــکلات بافت تاریخی برگزار شود، افزود: چهره 
مخروبه این منطقه قابل قبول نیست و باید قدم های مثبتی 
در این راستا برداشته شود. وی همچنین با اشاره به طرح »قرار 
خدمت« هفتگی در شهرداری های مناطق تبریز، اظهار داشت: 
این طرح اقدام بسیار مثبتی اســت که مزایای فراوانی دارد و 
مشکلات هر منطقه به صورت تخصصی در حضور استاندار 
یا معاونان وی و مدیران دستگاه های اجرایی بررسی می شود.

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: یکی از مدیران 
شرکت برق شهرستان های استان البرز به دلیل واگذاری 

اشتراک غیرمجاز بازداشت شد.
به گزارش خبرنگار»امروز« حسین فاضلی هریکندی با اشاره به تعقیب 
قضایی ۲ نفر از مدیران شرکت توزیع برق شهرستان های استان البرز 
به اتهام اعطای اشتراک برق برخلاف مقررات قانونی، گفت: یکی از 
مدیران سابق شرکت توزیع برق شهرستان ساوجبلاغ که مدیر فعلی 
یکی از مناطق شرکت برق کرج است، به همراه یکی دیگر از مدیران 
فعلی شرکت برق یکی از شهرستان های استان البرز به اتهام اعطای 
اشتراک برق بدون اخذ مجوز و تاییدیه از کمیسیون تبصره۱ ماده۱ قانون 
حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها مستقر در جهاد کشاورزی استان، با 

گزارش و اعلام جرم اداره کل بازرسی استان البرز به استناد ماده ۸ قانون 
حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها تحت تعقیب کیفری قرار گرفتند.وی 
افزود: یکی از متهمان که مدیر فعلی یکی از مناطق شرکت برق کرج 
است، در زمان مدیریت خود در شهرستان ساوجبلاغ برخلاف مقررات 
قانونی از جمله بدون اخذ مجوز از کمیسیون تبصره۱ ماده۱ قانون حفظ 
کاربری اراضــی زراعی و باغ ها به پنج نفر از جمله به مدیرکل وقت 
حراست وزارت نیرو که مطابق گزارش اداره کل بازرسی استان، بدون 
اخذ مجوزهای قانونی لازم، به صورت غیرمجاز آن هم در حریم شبکه 
انتقال برق اقدام به ویلاسازی در یکی از روستاهای شهرستان ساوجبلاغ 
کرده بود، اشتراک برق اعطاکرده است و به همین اتهام، روز جاری از 
سوی رئیس شعبه ۱۰۶ دادگاه کیفری دو کرج بازداشت شد.رئیس کل 

دادگستری استان البرز متذکر شد: مطابق بررسی ها، متهم مذکور دستور 
تسریع در واگذاری انشعابات برق به پنج ویلای غیرمجاز ساخته شده در 
باغ های شهرستان ساوجبلاغ بدون رعایت مقررات از جمله اخذ تاییدیه 
از جهاد کشاورزی و رفع حریم شبکه برق را داده است که در مورد یکی 
از ویلاها محرز شده است که تخلفات و مساعدت های غیرقانونی صورت 
گرفته به دلیل سمت و جایگاه شغلی متقاضی که از مدیران ارشد وزارت 

نیرو بوده، انجام گرفته است.
وی با اشاره به اینکه مدیر شرکت برق مذکور با توجه به دستور دادگاه 
مقرر بوده که سریعا نسبت به جمع آوری انشعابات غیرمجاز اقدام کند، 
اضافه کرد: علاوه بر اینکه اقدامی در موعد مقرر توسط وی انجام نشده 
بود، حسب اعلام و اطلاع به دادگاه، با همراهی مدیر فعلی شهرستان 

در یک قانون شکنی آشکار و سوءاستفاده از قانون، انشعاب قبلی برق را 
ابطال و همزمان از طریق مدیر فعلی، اقدام به اعطای اشتراک جدیدی به 
مدیرکل وقت حراست وزارت نیرو کرده است که به همین جهت، مدیر 
فعلی شرکت برق شهرستان مذکور که ادعا شده، انشعاب جدید در زمان 
مدیریت وی داده شده است، جهت بررسی بیشتر موضوع تحت تعقیب 
کیفری قرار گرفت.وی در امور اراضی و منابع طبیعی استان البرز با تاکید 
بر برخورد دستگاه قضایی با تخلفات مدیران گفت: رئیس قوه قضاییه 
یکی از راهبردهای قوه قضاییه در سال جاری را »اهتمام هرچه بیشتر در 
صیانت از حقوق عامه به ویژه در امر مقابله با ساخت و سازهای غیرمجاز 
و تغییرکاربری اراضی و برخورد متناسب با مسئولانی که در این زمینه 
کوتاهی می کنند« اعلام داشــته است و به همین جهت، دادگستری 

کل استان البرز علاوه بر تعقیب این قبیل افعال مجرمانه مدیران، در 
اجرای راهبرد ابلاغی رئیس قوه قضاییه، در مقابل اهمال و ترک فعل 
مدیران نیز در همه حوزه ها از جمله ساخت و سازهای غیرمجاز و نیز 
مقابله با تغییرکاربری غیرمجاز اراضی زراعی و باغ های استان به هیج 
وجه مماشات نخواهد کرد و قطعا برخورد قضایی در انتظار متخلفان در 
هر جایگاه و مقامی خواهد بود.وی در پایان بیان کرد: هم زمان با تعقیب 
مدیران متخلف در اعطای اشتراک غیرمجاز برق، در روز جاری علاوه 
بر بازداشت مدیر متخلف شرکت برق، با پیگیری دستگاه قضایی حکم 
به تخریب و قلع و قمع ویلای غیرمجاز متعلق به این مدیر ارشد سابق 
دولتی هم از سوی کمیسیون ماده 99 قانون شهرداری ها که یکی از 

اعضای سه نفره آن، نماینده قوه قضاییه است، صادر شد.

مدیر تحقیق و توسعه موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی، 
با اشاره به فناوری سخت ساخت واکسن های استنشاقی در مقایسه 
با تزریقی، گفت: این واکسن ها با کارایی مناسب و عوارض کمتر، از 

میزان گردش ویروس نیز جلوگیری می کنند.
به گزارش خبرنگار»امروز«، دکتر سید رضا بنی هاشمی در سیزدهمین کنگره بین المللی 
و نوزدهمین کنگره ملی بهبود کیفیت در آزمایشگاه های بین المللی با محور به روز رسانی 
واکسیناسیون کووید ۱9 با تاکید بر جنبه های آزمایشگاهی پزشکی که به صورت مجازی 
برگزار شد، به دلایل کاهش آمار ابتلا و مرگ و میر ویروس کووید ۱9 در کشور اشاره 
کرد و گفت: علاوه بر واکسیناسیون گسترده، پخش وسیع این ویروس در کشور   و ابتلای 
شمار زیادی از هموطنان، سبب کاهش آمار ابتلا و میزان قربانیان ویروس کووید در کشور 
شد.وی افزود: مهم ترین علت انجام واکسیناسیون در مورد تمام بیماری ها، کاهش آمار 
ابتلا و مهمتر از آن کاهش چرخش ویروس است که عامل دوم، باعث می شود تعداد 
مبتلایان به طور چشمگیری کاهش یابد.مدیر تحقیق و توسعه موسسه رازی با اشاره 
به بیماری های ریشــه کن شده در کشور ادامه داد: اگر امروز موارد ابتلا به فلج اطفال 
در کشورمان به صفر رسیده و سرخک و سرخجه به طور وسیع کاهش یافته، علت را 
باید در به صفر رسیدن گردش این ویروس ها در کشور ناشی از واکسیناسیون گسترده 

توسط وزارت بهداشت جست و جو کرد.محقق واکسن رازی کووپارس با بیان این که 
شرکت های واکسن سازی، امروزه در مورد بیماریهای که سیستم تنفسی را درگیر میکنند 
و راه ورود عامل بیماری از دستگاه تنفس است، نسل های جدید واکسن را به شیوه ای 
می سازند تا با واکسیناسیون از میزان گردش ویروس جلوگیری شده و سویه های جدید 
به وجود نیایند، تصریح کرد: در این شرایط اثرگذارترین نوع واکسن ها برای جلوگیری از 
گسترش و گردش ویروس، ساخت و استفاده از واکسن های استنشاقی است که علاوه 
بر ریه ها، با افزایش مقدار آنتی بادی، قابلیت ایمن سازی مجاری تنفسی فوقانی را هم در 
مقابل ورود ویروس دارند و به راحتی در داروخانه ها هم در دسترس بوده تا افراد خودشان 

هم بتوانند در خانه آن را مصرف کنند. 
وی تصریح کرد: واکسن های تزریقی گرچه ایمنی لازم را ایجاد می کنند اما افراد می 
توانند به عنوان ناقلان بی علامت باشند. شرایط بدتر آن که به علت قوی شدن سیستم 
ایمنی، امکان ایجاد سویه های جدید محتمل است.  بنی هاشمی با اشاره به فناوری 
سخت تر و کارایی مناسب و عوارض کمتر واکسن های استنشاقی ادامه داد: واکسن 
رازی کووپارس نیز نوعی واکسن تزریقی- استنشاقی و دارای دو دز تزریقی و یک دز 
استنشاقی است و با دریافت هر دو دز تزریقی، ایمنی مورد نظر ایجاد خواهد شد، اما علت 
طراحی دز استنشاقی این واکسن این بود که هم به عنوان دز بوستر مورد مصرف قرار 

گیرد و هم ایمنی مخاطی را فعال کند که عامل اصلی در پیشگیری از گردش ویروس 
است.وی ادامه داد: ادجوانت مصرفی این واکسن، به صورت روغن در آب به نام »رازی 
ادجوانت سیستم« طراحی شده و به صورت نانوایمولوسیون است. روغن های استفاده 
شده در این ادجوانت بیشتر از نوع گیاهی بوده و ایمنی سلولار و همورال را به خوبی ایجاد 
می کند.به گفته  بنی هاشمی، پیش از اجرای کارآزمایی های انسانی، تحقیقاتی مفصل 
روی مجموعه ای از حیوانات کوچک و بزرگ از جمله میمون سبز آفریقایی که بیشترین 
شباهت را به انسان دارد، انجام و حدود هفت ماه، اثربخشی و ایمنی زایی این واکسن بر 
روی میمون ها کار شد. در نهایت اثربخشی و ایمنی زایی بالای واکسن تایید و مدارک 
و مستندات به وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ارسال شد. محقق واکسن رازی 
کووپارس با اشــاره به پیشینه دیرینه موسسه رازی در واکسن سازی تصریح کرد: این 
مجموعه از دیرباز و حدود ۱۰۰ سال پیش تا کنون به عنوان موسسه ای واکسن ساز 
شناخته شده است؛ بنابراین لازم بود ایمن ترین و کم عارضه ترین بستر را برای ساخت 
واکسن انتخاب می کردیم.وی با بیان این که نتایج مطالعات هر سه فاز کارآزمایی بالینی 
واکسن رازی مثبت بود، ادامه داد: در فاز سوم نیز که واکسن کووپارس با واکسن سینوفارم 
مقایسه شد نتایج مطالعات نشان داد، اثربخشی واکسن رازی در مقایسه با سینوفارم سه 
برابر بوده و میزان آنتی بادی ایجاد شده در بزاق افرادی که واکسن رازی دریافت کردند 

هم به صورت معناداری بیشتر و ۶ برابر سینوفارم بوده است. این ویژگی سبب می شود 
واکسن رازی با دز استنشاقی، بتواند هم به عنوان دز بوستر مصرف شود و هم ایمنی 
مخاطی بالاتری ایجاد کند. علاوه بر این، در بین این افراد کســی بستری نشد، حال 
آن که در میان افرادی که واکسن سینوفارم دریافت کردند، ۱۲ مورد منجر به بستری 
گزارش شد. این مقام مسئول همچنین با بیان این که در مقالات و مجلات معتبر مانند 
لانســت از واکسن رازی کووپارس یاد شده به انتشار نتایج مطالعات پیش بالینی این 
 frontiers  in واکسن که چندین ماه در دست داوران بین المللی قرار داشت در مجله
immunology به عنوان یکی از ژورنال های معتبر ایمونولوژی جهان اشاره کرد و 
گفت: این مجله دارای رتبه Q۱ است و مقاله واکسن تزریقی-استنشاقی رازی کووپارس 
 open access در این ژورنال با ضریب تاثیر ۶/۷ چاپ شد. این ژورنال که به صورت
منتشــر می شود در استناد به نتایج در حوزه ایمونولوژی رتبه اول در جهان را دارد.مدیر 
تحقیق  و توسعه موسسه رازی یادآور شد: پنج میلیون دز واکسن رازی به صورتی تزریقی 
در کشور توزیع شده، اما با توجه به نتایج مثبت آزمایش های کلینیکال ترایال فازهای 
یک، دو و سه روی حدود ۴۰ هزار نفر، پیشنهاد می شود وزارت بهداشت، دست کم برای 
کادر بهداشت و درمان، دانش آموزان و دانشجویان از این نوع واکسن ها به عنوان دز 

بوستر و دز چهارم استفاده کنند.

اطلاعات شهرداری در حوزه  های مختلف به صورت آنلاین قابل مشاهده شد

بازداشت یکی از مدیران شرکت برق شهرستان های استان البرز به دلیل واگذاری اشتراک غیرمجاز

واکسن های استنشاقی منجر به کاهش چشمگیر گردش ویروس و کاهش ابتلا به بیماری می شوند

شهردار تبریز:

امام جمعه تبریز:

اصلاح یارانه ها جلوی قاچاق کالاهای اساسی را می گیرداصلاح یارانه ها جلوی قاچاق کالاهای اساسی را می گیرد
آذربایجان شرقی – مسلمی : نماینده ولی فقیه 
در آذربایجان شــرقی و امام جمعه تبریز با 
اشاره به اجرای طرح مردمی سازی یارانه ها 
از ســوی دولت، گفت: این طرح علاوه بر 
جلوگیری از قاچاق کالاهای اساسی، موجب 
کاهش وابستگی معیشت مردم به دلار نیز 

می شود.
حجت الاسلام و المسلمین سیدمحمدعلی آل هاشم در 
خطبه های نماز جمعه این هفته تبریز با حمایت از اجرای 
طرح مردمی ســازی یارانه ها، اظهار کرد: از مسوولان 
استان به ویژه استاندار آذربایجان شرقی، فرماندار تبریز 
و نهادهای نظارتی، امنیتی، صمت و جهادکشــاورزی 
که این روزها تلاش کردند، تشکر ویژه دارم چراکه در 
این روزهای توزیع یارانه ها همه چیز را به خوبی مدیریت 

کردند.
وی با اشاره به اجرای طرح اقتصادی در کشور گفت: 
رمز موفقیت این طرح وفور کالاهای اساســی در بازار 
است؛ از این رو دولتیان باید بدانند که اگر می خواهند این 
طرح موفق باشد باید کالاهای اساسی در جامعه و بازار به 

وفور باشد وگرنه کنترل قیمت ها از دست می رود. 
امام جمعه تبریز خاطرنشان کرد: تب و تاب  روزهای 

اول در برخی از کالاها برطرف شده است ولی همچنان 
مشــکلاتی در رابطه با نانوایی ها دیده می شود که به 
عنایت بیشتر نیاز است؛ مخصوصا نانوایی های آزادپز باید 

آرد بیشتری بگیرند. 
امام جمعه تبریز با تاکید بر درستی و ضرورت اجرای 
این طرح، گفت: علت این کار این بود که کسی نتواند 
پــول یارانه را برای امر دیگر صرف کند و هیچ خارجی 
و قاچاقچی دیگر نمی تواند از حق ملت برای خود کاخ 

درست کند.  

نماینده ولی فقیه در آذربایجان شــرقی با قدردانی از 
صبر و شــجاعت مردم خاطرنشان کرد: مردم استان با 
زمان شناسی و هوشمندی تمام اجازه ندادند تا ضد انقلاب 
از تبلیغات سوءاستفاده کنند و با هوشمندی تمام دولت را 

همراهی کردند. 
وی با بیان اینکه طبق نظر کارشناســان اقتصادی با 
این طــرح پایان قاچاق کالاهای اساســی را در پیش 
خواهیم داشت، افزود: با این طرح نیازهای اساسی کشور 
با کمترین وابســتگی به دلار تامین خواهد شد و پایان 

اختلال در افزایش پایه پولی و سود سازی در بازار سرمایه 
رقم می خورد.

امام جمعه تبریز همچنین با اشــاره به برخی اخبار و 
رویدادهای هفته گذشــته به خصوص سفر گزارشگر 
سازمان ملل به ایران، اظهار کرد: سفر گزارشگر سازمان 
ملل برای بررسی اقدامات و بیان واقعیت نقض حقوق 
بشــر به دلیل اعمال تحریم های یک طرفه ضدایرانی 

است. 
وی همچنین با اشاره به دستگیری سه شهروند ایرانی به 
ادعای مشارکت در برنامه ریزی در حمله به بلژیک، گفت: 
این اقدام هم قطعه ای دیگر از پازل دشــمنان است به 
طوریکه دادگاه این سه شهروند را با بهانه مشارکت با اسد 
الله اسدی دیپلمات ایرانی در اتریش که یک سال پیش 
به اتهام واهی به ۲۰ ســال حبس متهم شده، دستگیر 

کرده است.  
امام جمعه تبریز خاطرنشــان کرد: ایــن اقدام برخی 
کشورهای غربی برای ایجاد امواج ایران هراسی است 
که به حول و قوه الهی نخواهند توانست به اهداف خود 
برسند. وی همچنین با اشاره به فرا رسیدن سوم خرداد 
ســالروز آزادی خرمشــهر، گفت: این روز را هیچ وقت 
نمی توان فرامــوش کرد به طوریکه آینده برای جوانان 

است؛ از این رو جوانان باید تاریخ انقلاب و دفاع مقدس 
را بــا عزت حفط کنند و به قول رهبر معظم انقلاب ما 
خرمشهرها پیش رو داریم که شاید جنگ نظامی نباشد 

ولی سخت تر از جنگ سخت است. 
حجت الاســلام آل هاشم همچنین با اشــاره به روز 
ارتباطات و  روابط عمومی ها خاطرنشــان کرد: روابط 
عمومی چشــم و چــراغ یک اداره اســت و امیدواریم 
مســوولان به روابط عمومی خود بیشــتر توجه کنند 
زیرا روابط عمومی جدای از ســایر تشکیلات است و 
می تواند در بطن جامعه حضور داشــته و مشکلات را 
به گوش مدیران می رساند. امام جمعه تبریز با تاکید بر 
جدی شمردن تذکر رهبر معظم انقلاب مبنی بر جوان 
ســازی و ازدیاد جمعیت با بیان اینکه صدای پیر شدن 
جمعیت  ایران به گوش می رسد، افزود: مسوولان ادارات، 
نهادها یک  برنامه تشویقی بگذارند و برای کارمندهایی 
که فرزندآوری می کنند، تشویقی دهند. وی با تاکید بر 
افزایش جمعیت کشور، گفت: جمعیت جوان کشور در 
حال کاهش است و می ترسم به جایی برسیم که علاجی 
نداشته باشد. حجت الاســلام آل هاشم با بیان اینکه 
در ســال 99 میزان موالید کشور به کمترین میزان در 
۱۰۰ سال اخیر رسیده است، افزود: این یک خطر است. 
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